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Barcelona, 13 de juny del 2024 

 

 

Benvolguts/des, 

 

El passat dimarts, 4 de juny, el President de la FCM, Sr. Tato Prat, i el Gerent de la FCM, Sr. 
Jordi Cunillera, es van reunir amb el Cap de la Secció de Boscos de Medi Natural del Camp 
de Tarragona, Sr. Carlos Miranda, així com el Cap dels Agents Rurals de la zona. 

La Federació, igual que en anteriors reunions, va presentar les mateixes esmenes que 
considera necessàries per a un millor funcionament del procés d’autorització de les 
activitats en espais oberts. 

També va explicar que la intenció de la FCM és potenciar l’activitat off-road a Tarragona 
recuperant curses històriques, com els Enduros de Salomó, l’Espluga de Francolí i 
Blancafort. 

El Sr. Miranda va dir que estudiarien les esmenes presentades per la FCM tot proposant 
modificacions que consideressin necessàries. D’altra banda, també va plantejar les 
següents accions per millorar la comunicació i ser més efectius durant el procés 
d’autorització: 

1. La Federació ha de fer arribar a Medi Ambient amb la major celeritat possible el 
track amb el recorregut de la prova. Si ho reben amb prou temps, es comprometen 
a visitar-lo i a buscar alternatives en cas que no s’autoritzi algun tram en concret. 

2. Disposar del calendari d’activitat federada al Camp de Tarragona tan bon punt ho 
aprovi l’Assemblea. 

3. Que els clubs es comprometin a realitzar accions a favor de la sostenibilitat de la 
mà del Departament, com ara netejar camins o plantar arbres. 

4. Conscienciar als pilot que l’autorització és només per al dia de la cursa i que no 
poder fer aquest recorregut posteriorment. 

Finalment, el Sr. Miranda va convidar a la FCM a una futura reunió on també hi fos present 
la secció de Biodiversitat, que és qui elabora l’informe preceptiu que permet o denega 
l’autorització de la cursa. 

 

Des de la FCM us seguirem informant sobre qualsevol novetat. 

 

Moltes gràcies. 

 


